
Preveuen treure 1.550 quilos d'or a l'any de Queralbs valorats

en 50 milions d'euros

La idea de l'empresa �s reactivar i connectar dues mines velles .Les

explotacions estan molt per sobre dels aq��fers.

Preveuen treure 1.550 quilos d'or a l'any de Queralbs

valorats en 50 milions d'euros

50 milions d'euros bruts per any i preveuen que l'activitat minera

duri entre 8 i 10 anys. El benef ici anual per a la companyia minera

est� establer t en 15 milions anuals. Per obtenir les dades

econ�miques preveuen treure de les mines de Queralbs unes

30.000 unces d'or anuals. S�n uns1.550 quilograms d'or anual. La

inversi� d'inici est� quantif icada en 65 milions. L'empresa

Serentillespera tenir l'autoritzaci� a principis de l'any vinent i

destinar uns 3 anys a la inspecci� de la zona i l'extracci� de

mostres. Preveuen que la demostraci� de la pres�ncia d'or faci

cotitzar l'explotaci� en borsa.

L'inter�s per la reactivaci� de les mines est� en la puja continuada de valor de l'or, per causa dels inversors i la

utilitat de l'or en telefonia m�bil.

La rendibilitat del projecte de la reintroducci� de la mineria d'or a la Vall de Ribes va ser presentat per Josep

Serentill (empresari), Pablo Campos (ge�leg redactor del projecte Serentill) i Santiago Gonz�lez (director

t�cnic). A l'acte, celebrat a la casa de col�nies la Farga de Queralbs, tamb� va assistir Joaquim Casellas, de

l'empresa Movin'Marine. �s una empresa d'exploraci� i gesti� minera dirigida a la identif icaci� de jaciments

miners.

No hi van ser els c�rrecs electes de la zona. Imma Constans (alcaldessa de Queralbs pel PDECat) ha aclarit que

no hi va anar perqu� no l'havien convidada. Constans ha precisat que a Queralbs hi ha una sala per fer

presentacions que est� a disposici� de tothom.

A la presentaci�, Pablo Campos va explicar que l'activitat minera que preveuenno tindr� efectes ambientals. Va

concretar que estan en contacte amb l'empresa Fuentes y Blanco de Xile. Fa la tria del mineral per trituraci� i

d'una manera ecol�gica. Segons Campos, l'empresa xilena est� disposada a obrir una delegaci� a Lleida. Tamb�

va indicar que faran servir els camins ober ts en l'activitat minera antiga.



El director t�cnic, Santiago Gonz�lez, va explicar que el m�s probable �s quel'extracci� d'or es focalitzi a les

mines Saragossa (Queralbs) i Espinosa (Toses). Segons ell, es tracta de mines de vetes estretes per la qual cosa

una futura explotaci� nom�s seria possible per mineria d'interior. Va dir: ÇAmb vetes estretes, la mineria a cel

ober t �s impossibleÈ.

Fins i tot, les prospeccions tamb� -segons Gonz�lez- les preveuen fer per interior. Creuen que les vetes tenen or

barrejat amb plata i zinc i un contingut amb plom. Gonz�lez va explicar que amb la terra est�ril tornarien a

omplir els buits de l'extracci�. Va considerar la reacci� contr�ria al projecte al territori de normal. La petici� de

perm�s miner ha rebut 11 alálegacions. L'empresa ha de presentar un informe de restauraci� a la Generalitat.

Pel que fa a les afectacions als aq��fers s�n impossibles perqu� la mina Saragossa est� molt per sobre dels

aq��fers. La mina est� dalt d'una muntanya a 1.700 metres d'altitud a uns 30 minuts de Queralbs amb tot terreny.
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